Customs and traditions

I am going to tell you about English customs and traditions.First of all it concerns United Kingdom political system. In Great Britain there is no written constitution, only customs, traditions and precedents. After the English Revolution of Great Britain is a constitutional monarchy headed by King (now Qeen, Elixabeth the second). Traditionally the qeen acts only on the advice of her Ministers. She reigns but she does not rule. 

Englishmen have traditions not only in political, but in social life. For example, London, the capital of England, is traditionally devided into three parts: the West End, the East end,and the City. The City is a histrorical, financial and business centre of London. The East End is the district inhabied by the workers, and the West End is a fashionable shopping and entertaining centre. English people like to spend their free time in numerous pubs where they can have a glass of beer and talk about different things with their friends. 

The English are traditional about their meals. They eat eggs and bacon with toasts for breakfast, pudding or apple pie for dessert. Every English family has five o'clock tea. A typical feature of an english house is a fireplace, even when there is central heating in the house. 

English people like domestic animals. Every family has a pet:a dog, a cat or a bird. 

Politeness is a characteristic feature of Englishmen. They often say "Thank you", "Sorry", "Beg your pardon". Russian people,I think, have to learn this good custom. 

Englishmen have many traditional holidays, such as Christmas, St.Valentine's Day, Mother's day, Easter and others. 

Перевод текста: Customs and traditions

Я собираюсь говорить Вам об английской таможне и традициях. Прежде всего это касается Великобритании политическая система. В Великобритании нет никакой письменной конституции, только таможня, традиции и прецеденты. После того, как английская Революция Великобритании - конституционная монархия, возглавляемая Королем (теперь Qeen, Elixabeth второе). Традиционно qeen действует только на совет ее Министров. Она правит, но она не управляет. 

Англичане имеют традиции не только в политическом, но и в социальной жизни. Например, Лондон, капитал Англии, является традиционно devided в три части: Уэст-Энд, Ист-Энд, и Город. Город - histrorical, финансовый и деловой центр Лондона. Ист-Энд - район inhabied рабочими, и Уэст-Энд - фешенебельное посещение магазина и интересный центр. Английские люди любят проводить их свободное время в многочисленных пабах, где они могут иметь стакан пива и говорить о различных вещах с их друзьями. 

Англичане традиционны об их пище. Они едят яйца и бекон с тостами на завтрак, пудинг или яблочный пирог на десерт. Каждая английская семья имеет пятичасовой чай. Типичная особенность английского дома - камин, даже когда есть центральное отопление в доме. 

Английские люди как домашние животные. Каждая семья имеет pet:a собаку, кота или птицу. 

Вежливость - характерная особенность англичан. Они часто говорят "Спасибо", "Жаль", "Просите ваше прощение". Российские люди, я думаю, должны изучить эту хорошую традицию. 

Англичане имеют много традиционных отпусков, типа Рождества, дня святого Валентина, дня Матери, Пасхи и других.

